
Innkalling og saksliste 
 
Hva: Ungdomsrådsmøte – Agder og Telemark bispedømme 
Dato: 16. September  
Sted: Seljord 

 
Til stede:  

• Malin Hegenscheidt (leder) – Bygland menighet 

• Kajus Tamosauskas – Heddal menighet 

• Knut Skjerdal – Høvåg menighet 

• Tara Raen – Birkeland menighet 

• Tone Susanne Kvasjord – Fyresdal menighet 

• Margot Tangen - sekretær 

Ikke til stede:  
• Eline Lund – Høvåg menighet 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



14/23  Godkjenning av referat og saksliste  
 
Referat og innkalling/saksliste ble godkjent.  

 
6/23  Kirkelig mangfold i et kirkelig uenighetsfellesskap 
  Ferdigstille dokumentet fra forrige møte. 
 
Dokumentet ble ferdigstilt og alle var fornøyde. Ferdig dokument legges ut på 
kirken.no/agder sammen med referatet, og blir også tatt med til orientering i neste møte i 
bispedømmerådet.  
 

15/23  Evaluering UT 2.0 
  Hva var bra? Hva kunne vært annerledes? Hva ønsker dere for neste år?  
  Trondheim, 14.-16. juni. Passer datoen for dere?  
 
Det var fint å møte nye folk. God stemning. Det var fin stemning i Abra Havn, godt å komme 
seg litt vekk fra byen. Noen kom litt sent på fredagen. Kjedelig å gå glipp av starten, da er det 
vanskeligere å bli kjent. Kan godt ha litt mer bli kjent-leker i starten. Det første vi gjorde var å 
spise, fint for de som kjente hverandre fra før, men utfordrende for nye. Burde ha en slags 
samling først for å bli litt tryggere før vi spiser.  
 
Gudstjenesten i domkirken var bra, gøy å få være med å bidra. Det var fint å være på besøk i 
Flekkerøy kirke.  
 
Saksjobbing var lærerikt og fint. Gøy med komitéarbeid. Det ble litt tungt etter hvert, mye 
skrift og mye detaljer. Sånn jobbing er gøy hvis saken er interessant, den ene saken 
opplevdes litt irrelevant, og det var veldig mye å sette seg inn i. Man merket at noen var 
veldig drevne, må være bevisst på at de som kan det godt fra før ikke tar over. Kanskje være 
enda tydeligere på at dette er øving.  Kjedelig at teknikken fungerte litt dårlig i BUL-salen. 
Mikrofonen var dårlig, og skjermen slutta å virke på slutten.  
 
Tidsstyringen i helga var veldig bra. Imponert over at alt var på tida. Passe mengde pauser og 
jobbing. Godt program. Det var en veldig lang pause på lørdagen (to timer). De fleste likte 
det, men noen syntes kanskje det ble litt lenge. Man kan vurdere å legge inn noe felles etter 
en time for de som ønsker det.  
 
Vi bør ha skriftlig evaluering på søndagen. Vanskelig å huske detaljer så lenge etterpå.  
 
Forslag til dato 2024: 14.-16. juni.. Man finner aldri noe som passer for alle (noen er nok 
midt i eksamensperioden da), men ungdomsrådet i Agder tenker det er en grei helg likevel.  
 

16/23  UT-konferansen 
- Margot informerer om komitéens arbeid så langt. Innspill fra UR.  

 



Tone Susanne kan gjerne ta på seg oppgaven som kjøkkensjef på UT. Komitéen finner noen 
ansatte som kan være med, og setter opp team. Forslag fra UR – Taco på fredagen, Ris og 
kylling med salat (fra tacorestene) eller lasagne på lørdagen.  
Det kom et ønsker om å heller lage baguetter enn å ha matpakkelunsj på lørdagene, men 
man forstår at matpakkelunsj sparer oss for mye arbeid. Da er det viktig at vi lager 
matpakker og skriver navn på, og oppbevarer det på kjøkkenet for alle (så det slipper å ligg 
svette matpakker rundt på rommene). Vi lager også tilsvarende matpakkelunsj til hjemreisen 
for de som ønsker det.  
 
Lovsangen: Et sterkt ønske fra UR om å ha mindre sanger enn vi hadde i fjor. Dette er 
allerede ivaretatt med nytt band, og færre innøvde sanger. Komitéen må også tenke på 
dette når man setter opp møteplanen. Det bør være maks 3-4 sanger på hvert møte.  
 

- Ungdomstinget – Valg av nytt UR. Hvordan gjør vi dette? Hvordan? Hvem 
av dere vil være med videre?  

 
Ifølge mandatet vårt kan 3 stk. gå automatisk videre til neste periode. Dette velges innad i 
rådet.  
Tone Susanne er gira på å være med videre. Viktig med folk fra øvre Telemark.  
Tara – vil ikke bli med videre. Travelt med skolen.  
Knut vil veldig gjerne fortsette.  
Kajus. Usikker. Tror han slutter, men kanskje han vil fortsette.  
Malin – Litt usikker. Pga. avstand.  
 

- rekruttere nye medlemmer til UR? Hvordan informere om hva 
ungdomsdemokratiet er? Hva er viktig å si?  

 
Hvordan kan vi få ungdommer inn i rådet? Vi må fortelle om alt det gøye og sosiale vi gjør. Vi 
blir kjent med mange nye, og folk fra hele landet. Vi får god mat, og vi får reise ulike steder, 
og får godteri og hotell. Mange nye opplevelser.  
 
Vi må også opplyse om hva det innebærer å være med i rådet, og ikke skjule at det også er 
mye saksarbeid. Da får vi med folk som faktisk ønsker å sitte i et sånn type råd. Det er veldig 
lærerikt, man lærer masse om kirkedemokratiet, og lærer ting på en ny måte. «politikk på en 
kristen måte». Du lærer også mer om det selv og dine grenser. Det er viktig at vi unge har en 
stemme inn mot viktige organ i kirka. Vi har en reell påvirkningskraft i hvordan kirka skal 
utvikle seg, og da er det viktig å få med bra folk!  
 
Det kan også være lurt å si at det er bra å ha på cv-en.  
 
Vi må fortelle mer om hva ungdomsrådet er. Mange vet ikke at UR eksisterer. Det er viktig at 
ungdomsarbeiderne i menighetene vet hva det vil si å sitte i ungdomsrådet. De kan være god 
hjelp i å rekruttere med nye folk.  
 

- Lage spørsmål til aldersinndelte grupper som handler om misjon.  
 



Gruppesamtaler fredagen (bli kjent)  
- Navn fødselsdato.  
- Hobby. Favoritt-skolefag. Farge på tannbørsten? Pepsi/Cola (pass på at de ikke blir 
uvenner). Crocs med eller uten sokker! Hvilket dyr føler du deg som? Hvilket land ville du 
blitt født i hvis du ble født på nytt?  
- Forventninger til helga 
- Stein saks papir, eller svart og hvitt. for å finne ut hvem som skal starte runden på de 
forskjellige spørsmålene. Bli kjent-bingo. Fingerbingo.  
- Hva skjer i din menighet? (hvis det er flere fra en menighet så holder det at en forteller)  
 
Gruppesamtale lørdagen (misjon)  
- Hva tenker du når du hører ordet misjon?  
- Hva tenkte du før i går om misjon. Lærte du noe nytt i går?  
- Hva er egentlig en misjonær?  
- Hva tror du en misjonær gjør? Hva er det viktig å gjøre som misjonær?  
- Hvem kan være misjonær? Er du en misjonær?  
- Hva er forskjell på diakonal og evangeliserende misjon. Hva synes du om disse to? Hvordan 
bør kirken forholde seg til diakonal va. evangelikal misjon?  
- Hva kan kirka/vi gjøre for at enda flere blir kjent med Jesus?  
- Hvordan kan du misjonere i hverdagen? (uten å plage folk)  
 

- Oppmøte. Kan ungdomsrådet være der fra torsdag kveld?  
 
De fleste har mulighet til å være med fra torsdagen. Steffen informerer mer om tid osv. når 
ting er landa, og informerer om hvordan søke politisk fravær for denne helgen.  
 

 
17/23  Ungdommens kirkemøte 

Vi ser gjennom sakene til UKM. Hva tenker ungdomsrådet i Agder og Telemark 
om disse sakene?  
Orientering om UR sitt arbeid siden sist UKM.  

 
Vi rakk ikke å se på sakene, men vi laget en liste over hva som er viktig å få med i 
orienteringen. Malin, Tara og Tone Susanne jobber videre med dette, og avtaler hvem som 
skal presentere det på UKM.  
 
Presentasjon av UR siden sist UKM.  

- UT-konferansen. Nytt ungdomsråd ble valgt.  
- Digitalt møte med alle ungdomsrådene.  
- Møte i Januar. Bygland / Evje. Laget mandat for UR og UT.  
- Organiserte en ungdomskveld i Bygland. Var på gudstjeneste. Avslutning 

for prest.  
- To fra UR var på møte med bispedømmerådet for å presentere og få 

godkjent nytt mandat.  
- To frå ungdomsrådet var med i nominasjonskomitéen for 

bispedømmerådsvalget.  



- Digitalt møte i April. Jobbet videre med fokussaken. Fikk sendt inn til 
DNKU. Valgte nestleder.  

- UT 2.0. i Juni.  
- Møte i Seljord i september. Besøkte en ungdomsklubb, lette etter 

sjøormen og var på gudstjeneste i Heddal stavkirke.  
- Har jobbet med fokussaken i flere møter, ferdigstillt et dokument på 

møtet vårt i september.   
- Planlegger UT-konferansen.  
- Har hatt møtene våre flere steder i bispedømmet, og har fått besøkt flere 

kirker og ungdomsarbeid.  
 

18/23  Sosiale medier 

  Hvordan skal vi bruke sosiale medier? Hvem kan ha ansvar?   
 
Knut sa ja til å ta ansvar for instagramkontoen vår. Vi legger ut innlegg når vi har samlinger 
og når det skjer ting ungdomsrådet er involvert i.  
 

19/23  Orienteringer 

- Malin orienterte fra kirkemøtet, og fra ansettelsesprosessen av ny 
ungdomsrådgiver.  

- Tone Susanne orienterte om Ønsket og Elsket 
- Knut og Malin orienterte fra møtet i Bispedømmerådet 

 

20/23  Eventuelt 

  Sette dato for neste UR (digitalt)  
 
Dette må man få gjort så snart ny Ungdomsrådgiver er på plass.    
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Malin Hegenscheidt      Margot Tangen   
Leder for UR 2023      Ungdomsrådgiver (sekretær) 


